

朱晓光小提琴大师班
专业指导及精准美国教师和学校信息
"Teach Art, Enlighten Heart"
Violin Master class by Xiao Guang G Zhu
with American college and teaching information



美籍华人小提琴家朱晓光秉承“传艺教心”的教学理念，其演奏和教学在国际上有很高的成就和影响。学生成绩优异，多次获得名校录取及高额奖学金。累计获得200万美元的奖学金。朱晓光师从师多萝茜·迪蕾四年，以及世界著名小提琴大师平恰斯·组克曼，亚力山大·凯尔（阿姆斯特丹皇家音乐厅管弦乐团首席，辛辛那提交响乐团首席，达拉斯交响乐团首席，印地安那大学亚格布司音乐院小提琴教授）。朱晓光曾任北京交响乐团副首席，俄亥俄州春田交响乐团首席，和戴顿爱乐乐团副首席和代理首席。演奏和教学之余，朱晓光同时经营弦乐器进出口公司和Z影视公司。摄影客户包括克林顿总统和左罗思先生。

Internationally acclaimed violinist Xiao Guang G. Zhu has a Teaching Philosophy: "Teach Art, Enlighten Heart"! Benefited from this philosophy, Mr. Zhu's students entered prestigious colleges, earned professional reputation and scholarship totaled over two million dollars worldwide. Zhu Studied with Dorothy DeLay (Juilliard School of Music, New York City, NY) for four years, violin virtuoso Pinchas Zukerman, Alexander Kerr (concertmaster of the Royal Concertgebouw Orchestra in Amsterdam, concertmaster of the Cincinnati Symphony Orchestra, concertmaster of Dallas Sym., violin professor at Jacobs School of Music, Indianan University), and others. Mr. Zhu became the assistant concertmaster of the Beijing Symphony Orchestra at age 22. He also spent 13 years of tenure as concertmaster of the Springfield Sym. Orch., assistant and acting concertmaster of the Dayton Philharmonic Orch. in Ohio. Zhu also owns a stringed instrument company called "Godfrey Strings USA" and "Studio Z photo & video". His photo clients includes President Clinton, and George Soros.

网站: www.zhu.us

朱晓光师从:

多萝茜·迪蕾 1987-91

平恰斯·组克曼 1993

亚力山大·凯尔 1994（阿姆斯特丹皇家音乐厅管弦乐团首席，辛辛那提交响乐团首席，达拉斯交响乐团首席，印地安那大学亚格布司音乐院小提琴教授）

林耀基

马克·德姆（克里福兰乐团二提第一助理首席）

洋子武部（美国纽约爱乐乐团一提演奏员，曼哈顿音乐学院教授）

Mr. Zhu's teachers includes:

Dorothy DeLay (Juilliard School of Music, New York City, NY)

Pinchas Zukerman

Alexander Kerr (concertmaster of the Royal Concertgebouw Orchestra in Amsterdam, concertmaster of the Cincinnati Symphony Orchestra and Dallas Sym., violin professor at Jacobs School of Music, Indiana University.)

Mark Dumm (The first associate principal second violin in the Cleveland Orchestra)

Yoko Takebe (first violin in the New York Philharmonic Orchestra and professor of Manhattan School of Music)

个人成就:

美国国家公共广播公司作为专题节目播放过朱晓光演奏的:

布拉姆斯小提琴协奏曲

理查. 斯特劳斯的交响音诗 “英雄生涯”

里姆斯基. 科萨科夫的交响音诗 “天方夜谭” 等

独奏会遍及美国, 欧洲, 亚洲

广泛的乐队和室内乐曲目

朱晓光是美国音乐家协会会员

Personal Achievement:

The featured solo performance of Brahms violin concerto

Soloed in the Richard Strauss' "Hero's Life"(Ein Heldenleben)

Soloed in Rimsky Korsakov's "Scheherazade", etc.

These above performances were broadcasted on WDPR Dayton Public Radio

Recitals throughout America, Europe, and Asia

Extensive orchestral repertoire

A member of Musician's Association.

学生成就:

2019年4月, 从师朱晓光两年的常瑞泓女士同时被世界四所一流著名音乐学院录取为研究生, 并授予数目非常可观的奖学金。其中的三所学院包括纽约曼尼斯音乐学院 Mannes School of Music, 从师著名独奏家罗桑德 Arron Rosand; 纽约曼哈顿音乐学院 Manhattan School of Music, 从师原田耕一郎 Koichiro Harada, 著名的“东京弦乐四重奏”创始人; 约翰-霍普金斯大学皮博迪音乐学院 Peabody Institute of The Johns Hopkins University。第四所学院是费城著名的坦普尔大学博伊尔音乐舞蹈学院 (Boyer College of Music and Dance, Temple University)。此学院录取了常女士作为研究生, 全奖学金, 并凭请她任助教。

安德丽亚. 李 (Andrea Lee, 获多项独奏奖。俄亥俄全州青年乐团首席小提琴两年连任 2002, 2003, 辛辛那提交响乐团青年乐团首席小提琴两年连任 2002, 2003), 辛辛那提音乐学院全奖学金等。

巴巴拉. 何 (Barbara Ho, 美国全国青年乐团第一小提琴 1996, 戴顿爱乐青年乐团副首席, 美国哥伦比亚大学音乐系奖学金)。

截至到 2019 年, 朱晓光的学生各项获奖总金额已超过两百万美元。

Students' Achievement:

Ruihong Chang was accepted by four world class music colleges, with very significant amount of scholarship in April, 2019. The three out of four colleges are: first, Mannes School of Music, in NYC(with \$35,000 annual scholarship loan and financial aid, studying with the great violin virtuoso of our time Aaron Rosand, as his student for Master Degree in Violin Performance); second, Manhattan School of Music, in NYC, (with \$35,000 annual scholarship, studying with the internationally acclaimed violinist Mr. Koichiro Harada, founder of the epic "Tokyo String Quartet" and other music institutions, as his student for Master Degree in Violin Performance); third, the Peabody Institute of The Johns Hopkins University also accepted her in their Master Degree in Violin Performance with significant amount of scholarship. The fourth college, Boyer College of Music and Dance, Temple University, accepted her in their Master Degree in Violin Performance with an offer of "Teaching Assistantship".

Andrea Lee received numerous solo awards, and was the concertmistress of both the Ohio State Youth Orchestra and Cincinnati Symphony Youth Orchestra in 2002 and 2003, CCM full scholarship.

Barbara Ho received numerous solo awards, and was a member of first violin in the American Youth Orchestra in 1996, then received a major music scholarship from the music department of Columbia University, New York.

Until 2019, Mr. Zhu's students' scholarship and awards totaled over \$ 2 million.

科学性和启发式地教学:

朱晓光使用 1080P 和 4K 录像机, 德国一流的麦克风和日本一流的录音设备, 能够帮助学生们客观地看到和听到自己平时忽略的问题。认识问题之后, 才能找到解决问题的办法。朱晓光用科学的教学方式引导和启发学生。朱晓光的经典示范也给学生们带来灵感和启迪! 使用录音录像等器材的费用不包括在学费内。

Scientific and inspirational approach to teaching:

Mr. Zhu uses 1080P and 4K video camera, first rate German mics, and Japanese recording equipment, enables students to objectively hear their issues. Being aware of their issues is the first step to solve these issues for students. Mr. Zhu uses scientific and inspirational ways to teach. Mr. Zhu's classic violin demonstration inspires and enlightens students! The use of these professional equipment will cost additional fees beside the normal tuition.



朱晓光创建的弦乐器公司具有 29 年的光辉历史。该公司（Godfrey Strings USA）是在美国俄亥俄州政府注册的国际弦乐器公司。本公司 29 年无一假琴。本公司在美国一些城市定期举办乐器和声音欣赏会和私人聚会。欢迎有意者联系本公司。Godfrey Strings USA is a registered stringed instrument company in the State of Ohio Godfrey Strings has never sold any "Fake" old instrument in 29 years of operation! Godfrey Strings USA organizes instrument appreciation and sound comparison events and private meetings. Interested people are welcome to contact us.

他精心挑选了很多意大利和美国的优质小提琴。朱晓光经常借好乐器给出色的年青演奏家们。

He spent countless hours and many trips to Europe and in the US annually, searching instrument with top quality sound, material and workmanship. Mr. Zhu loans fine instruments to some of the very best talents in the world.



朱晓光为中国希望到美国留学的家长们和学生们举办大师班。大师班的地点在美国辛辛那提，芝加哥附近的印地安那州及美国其他地方，以及中国北京。大师班包括独奏，室内乐和乐队曲目。使用 Skype 等新科技在教授世界各地的学生也是朱晓光的教学方法之一。

大师班内容包括：

小提琴独奏曲目

小提琴乐队曲目

如何为比赛和专业演奏家选择小提琴

国际弦乐器市场动态

带小提琴的二重，三重，四重奏等室内乐指导

乐队指挥和声部训练

专业音乐事业指导
美国大学音乐专业和非专业奖学金指导

Mr. Zhu will organize master classes for those who needed information of music college and teachers in the US. The master class locations include Cincinnati, Chicago/Indiana, other US cities, and Beijing, China. Master class includes both solo and orchestral repertoire. With Skype and other technologies, Mr. Zhu can teach many students in different cities.

Master class will cover topics for lectures and coaching:

Violin Solo Repertoire coaching

Violin Orchestral Repertoire coaching

Guide on "How to select violins for competition and professional performers"

International Stringed Instrument Market Trend

Violin related chamber music coaching, duet, trio, quartet, etc.

Orchestral Conducting and Sectional Training

Music career advises

US college major and non-major music scholarship

通过多年的教学经验而总结了一套“松弛演奏法”，朱晓光在教学中成功地避免了学生和演奏家中常见的颈，肩，肘，腕，手指，背，腰，等部位的关节及肌肉劳损等职业病。

Through many years of teaching, Mr. Zhu developed a system of "Relaxed Playing Style". He successfully avoided all students and professionals having the common pain of neck, shoulder, elbow, wrist, back, waist associated often with violin playing.

朱晓光 Xiao Guang G. Zhu

Kettering, OH.45440 USA

手机: [001] (937) 434-6788 信箱: zhuus@yahoo.com

Xiao Guang G Zhu teaching website 教学网站: www.zhu.us

Xiao Guang G Zhu violin store website 提琴公司网站: www.godfreystings.com